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Věc: Odpověď na dotaz dle zákona Č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím

Paní starostko,
na setkání s občany obce Březenec vás požádal, naším jménem, o
vybudování chodníků v ulici Nový Březenec. Důvodem byla skutečnost - zatékání vody do domů v
této ulici při deštích a tím i znehodnocování našeho majetku, nemožnost uzavřít plynovou přípojku
pro jednotlivé domy v případě nebezpečí. Dalším neméně závažným důvodem je zde velké nebezpečí
střetu s motorovým vozidlem a to nejen dětí, které zde chodí do škol, ale i dospělých. váš slib byl,
že letos bude zadána projektová dokumentace, se kterou nás seznámíte, a v roce 2021 bude provedena
samotná realizace. Jelikož se dlouho nic nedělo, podal pan na ZM interpelaci. Odpovědí mu
bylo, Že vlastníkem pozemku pro vybudování chodníků je SŮS Ústeckého kraje. Tato nepravdivá
odpověď' byla vyvrácena předáním, vám osobně, snímku z katastrální mapy. Byla jste také opětovně
upozorněna, že v případě nutnosti uzavření ,plynové přípojky z důvodu např. požáru pro každý
jednotlivý dům to není možné, protože jsou zalité pod asfaltem. Zároveň zastupitelé
vyvolali jednání s vedoucím SŮS Chomutov, který se, oproti vám, přijel osobně seznámit
s problémem a je ochoten upravit silnici dle vzájemně dohodnutých požadavků. O tom, jste se sama
přesvědčila telefonátem, za naší přítomnosti. Byla vám předána i fotodokumentace, jak to vypadá v
naší ulici při deštích.
Jelikož z vaší strany není vyvíjena Žádná činnost ke splnění vašeho slibu, požadujeme odpověď dle
zákona č. 106/1999 Sb. na náš dotaz:
Kdy budou občané ulice Nový Březenec seznámeni s projektovou dokumentací a kdy se začnou
budovat chodníky pro bezpečnost chodců a ochrany našeho majetku.
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Vyjádření k žádosti dle zákona Č. 106/1999 Sb. - vybudování chodníků a odvodnění silnice v
ul. N. Březenec

Vážený pane,
obdržela. jsem váš dopis týkající se požadavku na vybudování chodníků a odvodnění silnice č.
III/2525' v úl. Nový Březenec. Problém nedostatečného odvodnění silnice č. III/2525 jsme řešili
s vedoucím chomutovského provozu Správy a údržby silnic Ústeckého kraje, který nám sdělil, Že
v rámci zkvalitnění odvodu povrchových vod již provedli vyčistění stávajících vpustí u křižovatky
silnice a místní komunikace vedoucí od Písečné, dále zde přislíbili provedení opravy a vyčištění
stávajícího acodrainu umístěného přes celou šíři silnice ve výše zmíněné křižovatce a vyčištění
příkopu podél domů č. p. 106 - 227 (obojí v letošním roce). Tato opatření by měla zmírnit přítok
dešťové vody ve směru od Březence. Zástupce Správy a údržby silnic rovněž přislíbil, Že je z jejich
strany pro příští rok v plánu vybudování odvodňovacích štěrbinových žlabů v místě sjezdů
k domům č. p. 106 - 112 a zvažuje též instalaci odvodňovacího Štěrbinového Žlabu na kraj vozovky
podél celého úseku domů od č. p. 66 až případně k č. p. 73. Pokud si vlastníci domů, před kterými
je zřízen příkop, budou řádně čistit a udržovat průtočné propustky pod svými sjezdy, což je dle
zákona jejich povinnost, budou výše uvedená opatření dosti účinná na to, aby dešťová voda ze
silnice do přilehlých nemovitostí prakticky nezatékala. Samozřejmě stálým a největším problémem
zůstává skutečnost, že se nivelita silnice v průběhu let navyšovala a dnes jsou vůči ní okolní
nemovitosti výrazně níže. Tento fakt bohužel znemožňuje vybudovat zde řádně chodníky, které
mají být ještě výše nad vozovkou silnice. Napojení takto ,,utopených" nemovitostí na vyvýšený
chodník není dobře možné. Navíc po pravC straně ulice ve směru k Březenci parkují vozidla, která
by zde v případě vybudování chodníku parkovat nemohla. Při současném stavu zde bohužel
chodníky vybudovat nelze. Město Jirkov již v minulosti požadovalo po Správě a údržbě silnic
provedení kompletní rekonstrukce silnice, při které bude nivelita vozovky snížena a toto nám bylo i
přislíbeno, ale nakonec měla Správa a údržba silnic k dispozici finanční prostředky pouze na opravu
povrchu. Dle informace vedoucího chomutovského provozu mají pro příští rok rozpočet o 20%
ponížen a velkou rekonstrukci tedy bohužel neplánují. V takové případě má ale město Jirkov velmi
svázané ruce. Je mi velmi líto, že Vám prozatím nemohu sdělit příznivější stanovisko, ale na
základě výše uvedených skutečností v současné době město Jirkov výstavbu chodníku realizovat
nemůže. Jsem ale přesvědčena, Že opatření provedená ze strany Správy a údržby silnic povedou
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alespoň k dostatečnému odvodnění povrchových vod a jejich zatékání do přilehlých nemovitostí
bude tak minimalizováno.

Děkuji za pochopení. S pozdravem
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